
 

 
 
Referat – Bestyrelsen 

Torsdag den 6. maj 2021 kl.15.00 – ekstraordinært bestyrelsesmøde 

Der var afbud fra Estherrani Savarimuthu. Arosiya Balasingam deltog ikke. Stephanie Storbank stødte til 

mødet senere. Søren Rahbek deltog via Teams. 

Konsulent Niels Villadsen deltog i mødet. 

 

Dagsorden 

1. Vedtægt for fusionsskole 
 
a) Det formelle grundlag 

 
Gennemgang af bekendtgørelser for standardvedtægter 

Sammenligning af ”Standardvedtægt for gymnasieskoler og hf-kurser inden for den offentlige for-

valtning” og ”Standardvedtægt for institutioner for erhvervsrettet uddannelse” 

 

b) Udkast til vedtægt for fusionsskole 
 
Med baggrund i a) præsenteres / motiveres udkast til vedtægt til drøftelse 
 

Bestyrelsens sammensætning gav anledning til en del debat i forhold til erhvervslivets repræsentation 
via hovedorganisationerne (FHO og DI) samt en repræsentant fra det lokale erhvervsliv, som nogle syn-
tes at fyldte lidt rigeligt. Andre mente dog, at det var et kompromis, som man kunne leve med, idet selv-
suppleringen gav mulighed for at hente manglende kompetencer ind 
Der udtrykkes et ønske om at repræsentanten fra de videregående uddannelser skal komme fra de lange 
videregående uddannelser. 

 
2. Status på fusionsproces 
 

Arbejdet med vedtægterne er i gang, som det fremgår af pkt 1.  
Der samles materiale til fusionsredegørelsen. 
Der er indledende møder med arkitekt om behov for flere kvadratmeter i forbindelse med værksteder, 
kantine, administration, lærerværelse m.m. 
Det er besluttet at sætte Erhvervsgymnasiets bygning til salg. 
 

3. Eventuelt 
 

Der gives udtryk for, at det var dejligt at bilagsmaterialet var sendt ud på forhånd. 
 

Referat: Gert Bergstein 


